
-----Pôvodná správa----- 

Od: martin.matisak [mailto:martin.matisak@satro.sk]  

Odoslané: Monday, November 16, 2020 2:07 PM 

Komu: e-podatelna <e-podatelna@teleoff.gov.sk>; kaduch@satro.sk 

Predmet: Verejná diskusia o budúcom využívaní frekvenčného pásma 10150-10650 MHz 

 

Údaje o respondentovi 

 

Názov/meno: 

 

SATRO s. r. o. 

 

Adresa: 

 

Hodonínska cesta 25, 841 03  Bratislava 

 

Kontaktná osoba: 

 

Ing. Martin Matišák 

 

Štát: 

 

Slovenská republika 

 

Tel.: +421 0905/881 341 

 

e-mail: 

 

martin.matisak@satro.sk 

 

Dobrý deň, 

 

Úrad pre reguláciu elektronických komunikácií a poštových služieb zverejnil dňa 4.11.2020 na svojich 

webovských stránkach dokument pod názvom Verejná diskusia o budúcom využívaní frekvenčného pásma 

10150-10650 MHz. Spoločnosť SATRO s. r. o. k tomuto zaujíma nasledovné 

stanovisko: 

 

Otázka č. 5.2: Bolo by podľa Vášho názoru vhodné predĺžiť platnosť individuálnych povolení súčasným 

držiteľom individuálneho povolenia a umožniť im používanie frekvencií z frekvenčného úseku 10300-10500 

MHz aj naďalej? 

 

Odpoveď SATRO s. r. o.: Podľa názoru spoločnosti SATRO s. r. o. by bolo vhodné predĺžiť platnosť 

individuálnych povolení z frekvenčného úseku 

10300-10500 MHz aj naďalej a to z dôvodu, že spoločnosť SATRO s. r. o.  

frekvencie z uvedeného frekvenčného úseku využíva na širokopásmový prístup, čo je v súlade s Digitálnou 

agendou pre Európu. 

 

S pozdravom 

 

Martin Matišák 

 

SATRO s. r. o. 

Hodonínska cesta 25 

841 03  Bratislava 

mobil: 0905/881 341 
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